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OBEC ŠTÓS, 044 26 ŠTÓS, okres Košice-okolie 
              
 
                                              

Z Á P I S N I C A 
 

 

z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Štós, konané dňa 16.12.2023. 
 
Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Štós. 
 
Prítomní:                  
 
Poslanci obecného zastupiteľstva:  
Rastislav Balog 
Ing. Michaela Flachbartová 
Vojtech Klučarovský 
Alexander Šimko – po schválení bodu 12 – Plán kontrolnej činnosti kontrolóra obce na 1. 
polrok 2024 odišiel 
Anton Imling 
Ing. Vladimír Nagy 
René Billík – na začiatku OZ neprítomný, prítomný bol až pri rokovaní bodu 9 – Stanovisko 
kontrolóra obce Štós k návrhu rozpočtu obce na roky 2024 - 2026 
 
Starosta obce Helmut Heinz                          
Zamestnanci obce: Ing. Jana Slavkovská, Silvia Hegedüšová, Bc. Lucia Schürgerová  
                                
Neprítomní:   Ing. Juraj Mosej – kontrolór obce 
                          
Otvorenie zasadnutia: 
Zasadnutie otvoril predsedajúci Helmut Heinz, starosta obce Štós. 
 
Priebeh rokovania:                                             
Predsedajúci Helmut Heinz oznámil, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané 
v stanovenej lehote a že všetci poslanci obecného zastupiteľstva boli na toto zasadnutie 
písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov Obecného 
zastupiteľstva sú prítomní 6 poslanci, teda zasadnutie obecného zastupiteľstva je v zmysle § 
12 ods.7, zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášaniaschopné.   
 
Bod 1.a 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol poslancov: Ing. Vladimír Nagy, Vojtech 
Klučarovský. 
Za overovateľov zápisnice predsedajúci navrhol poslancov: Ing. Michaela Flachbartová, 
Rastislav Balog. 
Návrhová komisia ako aj overovatelia zápisnice boli uznesením schválení.  
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Bod 1.b 
Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení z uplynulých zasadnutí obecného zastupiteľstva vykonal starosta 
obce Helmut Heinz. Konštatoval, že k 16.12.2023 nezostalo žiadne nesplnené uznesenie. 
 
Bod 2 
Schválenie programu 
Predsedajúci Helmut Heinz predložil návrh programu rokovania. Program rokovania obecné 
zastupiteľstvo schválilo.  

  
Bod 3 
Schválenie VZN obce Štós o miestnych daniach na území obce Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 05/2023 o miestnych daniach na území obce Štós. 
 
Bod 4 
Schválenie VZN obce Štós o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný 
stavebný odpad na území obce Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Starosta Helmut Heinz oboznámil prítomných o zvyšujúcich sa nákladoch v oblasti 
odpadového hospodárstva v porovnaní s rokom 2019 o 50%. Poslankyňa Flachbartová sa 
informovala o tom, ako je to s čipovaním nádob a s množstevným zberom odpadu. Starosta 
obce informoval v súvislosti s množstevným zberom, že na okolí je len 1 obec, ktorá 
pristúpila k množstevnému zberu.  
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 06/2023 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný 
odpad na území obce Štós. 
 
Bod 5 
Schválenie VZN obce Štós o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 
odpadom na území obce Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.  
Poslanec Klučarovský sa informoval o tom, aký je postih za tvorbu čiernej skládky DSO. 
Starosta obce odpovedal, že je nutné túto skutočnosť oznámiť Okresnému úradu – Životné 
prostredie.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 07/2023 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 
odpadom na území obce Štós. 
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Bod 6 
Schválenie VZN obce Štós o podrobnostiach o elektronickej komunikácií 
a o poskytovaní služieb obcou Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 08/2023 o podrobnostiach o elektronickej komunikácií a o poskytovaní 
služieb obcou Štós. 
. 
Bod 7 
Schválenie VZN obce Štós o určení výšky príspevku v materskej škole a v školskom 
zariadení zriadených obcou Štós 
Prednostka p. Ing. Jana Slavkovská  predniesla informácie k návrhu VZN obce Štós.  
Písomný materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním 
rokovania OZ.   
Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 09/2023 o  určení výšky príspevku v materskej škole a v školskom 
zariadení zriadených obcou Štós. 
 
Bod 8 
Schválenie V. úpravy rozpočtu Obce Štós za rok 2023 
Prednostka Ing. Jana Slavkovská oboznámila poslancov s upravovanými položkami rozpočtu 
obce Štós č. 5 na rok 2023.  
Úprava rozpočtu v členení na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej 
klasifikácie bola uznesením schválená. 
 
Bod 9 
Stanovisko kontrolóra obce Štós k návrhu rozpočtu na roky 2024 - 2026 
V rámci tohto bodu bolo starostom obce predložené obecnému zastupiteľstvu stanovisko 
kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Štós na roky 2024 – 2026 so záverom, že návrh rozpočtu 
obce Štós na rok 2024 spĺňa zákonné podmienky na jeho schválenie a že návrhy rozpočtov 
obce na roky 2025 a 2026  spĺňajú zákonné podmienky na vzatie na vedomie. Stanovisko 
kontrolóra obce vzalo obecné zastupiteľstvo uznesením na vedomie.  
Pri hlasovaní už bol prítomný aj poslanec René Billík. 
 
Bod 10 
Schválenie rozpočtu obce Štós na roky 2024 - 2026 
Starosta obce informoval poslancov OZ o riadnom zverejnení návrhu rozpočtov 2024 -2026, 
písomné materiály boli včas doručené poslancom pred rokovaním OZ. Nikto z prítomných 
nemal pripomienky k návrhu rozpočtov. Rozpočet obce Štós na rok 2024 bol uznesením 
schválený v členení na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej 
klasifikácie.  Rozpočet obce Štós na roky 2025 a 2026 berie OZ na vedomie v členení na 
úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej klasifikácie. 
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Bod 11 
Schválenie cenníka obce Štós za prenájom obecných priestorov 
Starosta obce informoval poslancov OZ o zmenách v cenníku za prenájom obecných 
priestorov. Poslanci OZ k tomuto bodu nemali pripomienky. Poslankyňa Ing. Flachbartová 
upozornila na to, aby po 22:00 hod. nebol rušený nočný kľud. Cenník bol uznesením 
schválený. 
 
Bod 12 
Plán kontrolnej činnosti kontrolóra obce na 1. polrok 2024 
Starosta obce oboznámil poslancov OZ s plánom kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce na 1.polrok 2024. Plán kontrolnej činnosti bol uznesením schválený. 
Po prijatí uznesenia o schválení kontrolnej činnosti poslanec p. Šimko opustil rokovaciu 
miestnosť. 
 
 
Bod 13 
Rôzne 
Starosta obce v tomto bode informoval poslancov OZ o nasledovných skutočnostiach: 

- V rámci projektu Obnova budovy OcÚ sa čaká na schválenie žiadosti o NFP 
- Projekt Obnova budovy Zdravotného strediska Štós - čakáme na novú výzvu na 

predkladanie žiadostí o NFP 
- Kamerový systém v obci - hotový projekt, projektant prepracoval a rozšíril počet 

kamier, vo februári má vyjsť výzva na predkladanie žiadostí 
- Rekonštrukcia ciest a mostov z našich finančných prostriedkov na najviac poškodené 

úseky v obci, na ktoré OZ schválilo peniaze v rozpočte, bude realizované po 
odsúhlasení úsekov poslancami OZ 

- MOaPS – projekt je schválený, realizácia začne od 01.02.2024, čakáme na návrh 
zmluvy a následne bude potrebné uskutočniť výberové konanie uchádzačov, kde 
navrhujem, aby výberová komisia bola zložená z poslancov OZ 

- Zmeny v cestovných poriadkoch – vyhovené bolo iba 1 požiadavke a to nadväzovanie 
spoja z Medzeva do Moldavy nad B., nové spoje nepridali 

- Cyklotrasy – starosta informoval o zámere KSK vypracovať Koncepciu 
cyklodestinácie Abov. Obec Štós zaslala na KSK návrh cyklotrás v katastri obce. 

- Vianočné trhy – starosta informoval o uskutočnenej akcii, bohatá účasť z radu 
občanov, predajcovia boli spokojní 

- V Kúpeľoch Štós bolo zorganizované podujatie pri príležitosti 140. výročia založenia 
Kúpeľov a 300.výr.nožiarskeho cechu, tejto akcii som sa zúčastnil na pozvanie pána 
riaditeľa J.Šimka 

P. Čiglinská v tomto bode sa prihlásila s dotazom, či by nebolo možné zakúpiť žlté konvy na 
plasty, pretože vo vreciach je to nevyhovujúce z dôvodu, že tento odpad psy roznesú po obci. 
Starosta informoval o možnosti zakúpiť si tieto konvy občanmi na vlastné náklady z firrmy 
Kosit. 
P. Butkay mal pripomienku ohľadom zvonenia v rímskokatolíckom kostole, či by bolo 
možné, aby sa obec podielala na financovaní kúpy elektrického zvonenia. Druhým dotazom 
p. Butkaya bolo, že nehnuteľnosť bývalého Detského domova chátra a taktiež navrhol, či by 
nebolo možné zvýšiť oplotenie na miestnom cintoríne, pretože vysoká zver poškodzuje a ničí 
pomníky. 
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Poslanec Klučarovský informoval o potrebe doplniť členov Komisie pre kontrolu 
občianskeho spolunažívania, aby bola táto komisia schopná svojej činnosti a navrhol, aby 
členmi boli všetci poslanci.   
 
Bod 14 
Záver 
V závere zasadnutia OZ p. starosta Helmut Heinz ukončil rokovanie, poďakoval za účasť 
a poprial všetkým prítomným ako aj občanom príjemné prežitie Vianočných sviatkov.  
 
 
 
 
 
 
Helmut Heinz                                                  Ing. Jana Slavkovská 
Starosta obce Štós                                           Prednostka OcÚ Štós – zapisovateľka 
 
 
 
Overovatelia: 
 
Ing. Michaela Flachbartová                                                  Rastislav Balog 
 
 


